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Vragen van de leden Van Raak en Hijink (beiden SP) aan de 
Minister-President over de keuze voor Facebook om mensen te informeren 
over kabinetsbesluiten (ingezonden 30 juli 2020). 

Vraag 1
Waarom kiest u voor Facebook om mensen te informeren over kabinetsbe-
sluiten?1 

Vraag 2
Weet u dat niet elke Nederlander toegang heeft of wil hebben tot Facebook? 

Vraag 3
Waarom hebt u besloten om niet eerst de Kamer te informeren? 

Vraag 4
Wordt voor het kabinet lekken via Facebook het nieuwe communicatiebeleid? 

Vraag 5
Gaat u de stukken voor Prinsjesdag ook via Facebook lekken?

1 Facebook, Minister-President, post: «Terwijl veel Nederlanders van de zomer genieten, zit het 
coronavirus niet stil», 28 juli 2020 https://www.facebook.com/ministerpresident/posts/terwijl-
veel-nederlanders-van-de-zomer-genieten-zit-het-coronavirus-niet-stil-en/3271490172912672/
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